



Murray Yeudall, Musée du ski des Laurentides – Laurentian Ski Museum

Murray Yeudall (XX^e siècle), intronisé en 2000

Murray Yeudall a porté plusieurs chapeaux durant sa longue carrière dans l'industrie du ski. Premier directeur de l'école de ski du Mont-Avila en 1959, station qu'il a contribué à construire, il s'est également illustré au sein de nombreuses autres écoles de ski au Québec, au Canada et aux États-Unis. Très actif au sein de l'Alliance des moniteurs de ski du Canada, il en fut notamment le président en 1970-71. Il fit partie durant plusieurs années du Comité technique National et fut examinateur senior de l'Alliance. De plus, il représenta le Canada à de nombreux congrès Interski.

Murray Yeudall (XXth Century), inducted in 2000

Murray Yeudall is a man that wore many hats during his career in the ski industry. First Director of Mont-Avila Ski School in 1959, a station to which he contributed to the building, he also distinguished himself in many ski schools in Quebec, Canada and United States. He was very active within the Canadian Ski Instructor's Alliance, for which he was president in 1970-71. He was a member of the National technical committee for many years and a senior examiner for the Alliance. He also represented Canada at numerous Interski conventions.